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Danmarks Naturfredningsforening, Fanø 

Årsmøde  
6. november 2024 

19 deltagere  
 
1. Valg af dirigent og referent 

Bestyrelsen foreslog Christina Løjtnant som dirigent.  
Christina Løjtnant blev valgt.  
 
Dirigenten konstaterede, at årsmødet var lovligt indkaldt.  

 
Bestyrelsen foreslog Monica Stoye som referent.  
Monica Stoye blev valgt.  

 
2. Bestyrelsens årsberetning 
Formand Britt Schak Hansen fremlagde bestyrelsens beretning.  

 
Årsmødet kommenterede beretningen: 

• Ønske om uddybende information om DNs involvering i arbejdet med 

stranden, nedkørslen og badestierne.  
• Destination Vadehavskysten ønsker mere ’regenerativ turisme’ på 

Fanø.  
 

3. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen 
• Tre bestyrelsesmedlemmer for tre år:  

o Christina Løjtnant, Søren Vinding og Monica Stoye ønskede 

genvalg 
o Ingen yderligere kandidater.  
o Christina Løjtnant, Søren Vinding og Monica Stoye blev valgt 

• To suppleanter for et år: 
o Anne Grete Aagaard ønskede genvalg. Anne-Mette Ibsen 

ønskede ikke genvalg.  
o Bestyrelsen Karin Lodberg. 

o Ingen yderligere kandidater ønskede at stille op. 
o Anne Grete Aagaard og Karin Lodberg blev valgt.  

 

4. Forslag fra medlemmerne 
Der var ikke indkommet forslag fra medlemmerne.  
 

5. Eventuelt 
Følgende emner blev nævnt:  

• Borgernes opfattelse af DN Fanø. Der er behov for positiv 

markedsføring om de gode ting som DN Fanø er involveret i. Bruge 
ugebladet og Facebook.  

o DN Fanø bruger hjemmesiden Fanø Natur til naturformidling. 
Fanø Natur har en artikel i hvert nummer af Fanøposten.  

o Arrangement med Jesper Theilgaard i samarbejde med FOF. 
Ideer til foredragsholdere modtages gerne. 

o DN Fanøs arbejdsgruppe om bæredygtig turisme arbejder på 

et arrangement.  
o Natsværmerprojekt på vej.     
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• Stort behov for at få familier med børn ud i naturen. Give dem en 
grund til at tage derud – mere viden.  

o DN Fanø, spejderne og Naturstyrelsen har i en årrække 
arrangeret Naturens Dag med naturpleje målrettet 
børnefamilier. DN Fanø vil gerne lave mere af den slags, men 

der mangler ressourcer til det praktiske arrangement.  
• Årsmødet bør blive annonceret i Fanø Ugeblad.   

 

 
Bestyrelsen konstituerede sig efter årsmødet med Britt Schak Hansen som 
formand og Christina Løjtnant som næstformand.  
  

 


